
 

Str. 1 od 6 

 

ZAPISNIK 

 

7. sjednice Upravnog odbora Hrvatskog streličarskog saveza 

održane četvrtak 28.11.2013. god. s početkom u 17:00 sati 

u prostorijama ureda Hrvatskog streličarskog saveza 

 

Nazočni članovi UO: g. Darko Uidl, gđica Lana Koller, g. Igor Orlić, g. Damir Kovačević, g. 

Marijan Turudić, g. Boris Savić, g Vladimir Šincek, g. Robert Brnad i g. Krešimir Čadež. 

 

Dnevni red: 

 

  1. Razvojni plan - predstavljanje  

  2. Izvještaj o tijeku dogovora za organizaciju Svjetskog Field prvenstva 2014. s WA  

  3. Rasprava o 'Aneksu ugovora Ahel-Ahel' - njegovo proglašenje ništavnim  

  4. Prijedlozi za dopunu Natjecateljskog pravilnika 

      - proglašavanje Državnih prvaka 

      - tehnička pitanja vezana za stilove i kategorije  

  5. Podmirivanje obveza prema savezu - iznosi, rokovi  

  6. Prijedlog odluke o obaveznom nastupu svih reprezentativaca na Državnom prvenstvu u 

      stilu i disciplini u kojoj nastupaju kao reprezentativci.  

  7. Dvoranske orme  

  8. Mete - prodaja  

  9. Kotizacije za nastup na turniru  

10. Razno  

Sastanak je vodio g. Darko Uidl, predsjednik Saveza. 

 

 Utvrđivanje kvoruma: 

Utvrđeno je da UO na sjednici ima kvorum i da donosi odluke s 4 glasa (2 glasa g. Orlić 

i g. Šincek i dalje u mirovanju). 

ad a. 

Usvaja se zapisnik 6. sjednice UO uz nadopunu po prijedlogu g. Orlića, sa 7 glasova za 

(2 glasa g. Orlić i g. Šincek u mirovanju). 

ad 1.  

Svi ste prije izvjesnog vremena dobili Razvojni plan - viziju razvitka streličarstva kroz sljedećih 5 

godina. Samo od nekolicine sam dobio povratnu informaciju i prijedloge za dopunu i izmjenu, 

pa molim komentare i prijedloge od svakog člana UO. Operativni plan donosit će UO 
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zajednički, što podrazumijeva imenovanje radnih tijela i uključivanje novih ljudi koji se 

konstruktivno žele uključiti u razvoj. 

 ad 2.  

Pripreme za Svjetsko prvenstvo Field 2014. - poslana je natječajna dokumentacija u WA i čeka 

se odgovor o prihvaćanju kandidature, s time da je u međuvremenu objavljen termin i mjesto 

održavanja natjecanja u kalendaru WA. Uz dokumentaciju sam zatražio pojašnjenja nekih 

dijelova ponuđenog ugovora koji nejasno opisuju moguće troškove smještaja i boravka 

'određenog' broja ljudi i nedostatak opisa i iznosa financijske obaveze organizatora za obradu 

rezultata. Iz dokumentacije EJK Poreč i 3D EP Trakošćan vidljivo je da je Ianseo ekipi gotovinom 

plaćeno cca 43.000kn. 

Od Glavnog tajnika stiglo je pojašnjenje kako je obrada rezultata u režiji WA i neće biti 

dodatno naplaćena. Naša obveza je put, smještaj i prehrana 13 sudaca uz troškove cca 1.030 

EUR odnosno do max 2.000 USD. Bili smo u kontaktima sa predstavnicima grada Zagreba za 

pomoć u prijevozu, marketingu i organizaciji, HOO za hotelski smještaj i sponzore itd. Nakon 

pozitivne odluke UO nastaviti ćemo sa službenim zahtjevima. 

Donosi se odluka: HSS prihvaća organizaciju Svjetskog Field prvenstva 2014, u Organizacijski 

odbor natjecanja imenuju se članovi UO, sa 6 glasova za i 1 suzdržan (2 glasa g. Orlić 

i g. Šincek u mirovanju).  

ad 3.  

Rasprava o 'Aneksu ugovora Ahel-Ahel' je vezana uz fantomski dodatak ugovoru koji se 

ukazao u tužbi Ahel protiv Hrvatskog streličarskog saveza. Molio bih sve članove UO da dobro 

prouče 'Aneks ugovora Ahel-Ahel' i daju svoj sud. Moj prijedlog kao predsjednika saveza je da 

proglasimo taj dokument nevažećim i predložimo Stegovnom povjerenstvu postupak za 

najstrože kažnjavanje tih i sličnih destruktivnih radnji na štetu saveza i streličarstva. Raniji saziv 

UO nije potvrdio niti odobrio sklapanje Aneksa ugovora o radu. 

Prijavu i dokumente za stegovni postupak dostaviti će se naknadno u skladu sa Stegovnim 

pravilnikom. 

Upravni odbor donosi odluku da se odbacuje i proglašava ništavnim Aneks ugovora o radu koji 

je neovlašteno i bez prethodnog odobrenja Upravnog odbora sklopio Ahel Goran sam sa 

sobom. Odluka je donešena sa 7 glasova za (2 glasa g. Orlić i g. Šincek u mirovanju). 

 

ad 4.  

Natjecateljski pravilnik je u svom sadašnjem obliku pokazao nekoliko nedostataka. Prvenstveno 

tu mislim na zbrku na DP Sisak i neke tehničke detalje. 
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Predlažem izmjenu pravilnika u dijelu dodjela medalja i proglašenja Državnih prvaka u točkama 

10.1.2.2. i 10.1.2.3. 

Na ovaj način bi svi osvajači prvih triju mjesta dobili medalje za poredak na turniru, a Državnim 

prvakom proglašeni svi koji zadovoljavaju potrebne uvijete iz točke 10.1.2.3. Natjecateljskog 

pravilnika HSS, a koji je usklađen s uputama HOO o kategorizaciji sportaša. 

(http://www.archery.hr/dokumenti/1_4_2013_Natjecateljski_pravilnik.pdf) 

UO usvaja izmjenu pravilnika u dijelu dodjela medalja i proglašenja Državnih prvaka sa 

7 glasova za (2 glasa g. Orlić i g. Šincek u mirovanju). 

10.1.2.2. - dodaje se tekst - 'ako je zadovoljen uvjet 10.1.2.3.' 

10.1.2.3. - izbaciti iz teksta članka - 'dodjelu medalja i' - i -'iz najmanje 2 (dva) kluba. U 

protivnom se dodjeljuju priznanja.' 

Tekst članaka sada bi glasio u cijelosti: 

      10.1.2.2. Prvoplasirani natjecatelj u svakoj kategoriji proglašava se Prvakom Države ako je 

zadovoljen uvjet 10.1.2.3. 

      10.1.2.3. Za proglašenje Prvakom Države potrebno je da su u kategoriji nastupila najmanje 

3 (tri) streličara ili ekipe.“ 

Vezano za stilove koji se pojavljuju na domaćim natjecanjima odlučit ćemo koje međusobno 

spojiti, tako da se nikoga ne dovede u podređeni položaj. To se odnosi na IB i TRB. 

Dodatno tome sadašnja definicija standarda ne odgovara stvarnom stanju i molim pripremite 

prijedloge za definiranje stila.  

Usvojen je prijedlog da g. Šincek dostavi pismeni prijedlog sa promjenama za Državno 

prvenstvo, tako da se natjecanje provodi u stilovima koji su usklađeni prema vrsti natjecanja i 

najnovijim pravilima. 

ad 5.  

U svom zadnjem obraćanju klubovima vrlo važan dio se odnosio na podmirenje obveza 

klubova prema savezu. U svjetlu trenutnih odnosa MZOS i HOO moramo predvidjeti scenario 

neredovnih uplata i dužeg izostanka uplata prema nacionalnim savezima. To je samo dodatni 

poticaj za uvođenje reda u plaćanja preuzetih obveza od strane klubova i županijskih saveza. 

Danas ću dodatno podsjetiti klubove na uplate ili planove otplate većih dugovanja. Nakon 

odgovora klubova o planu plaćanja, otplate dogovoriti ćemo se o krajnjem roku iza kojega 

treba sankcionirati sve koji ne plate dospjele obaveze, prema članku 20. Statuta HSS. 

UO usvaja odluku da članovi kluba koji nije podmirio svoje obveze prema Savezu za prethodne 

godine ne mogu nastupati na turnirima u 2014., osim uz posebno odobrenje UO, sa 7 glasova 

za (2 glasa g. Orlić i g. Šincek u mirovanju). 

 

http://www.archery.hr/dokumenti/1_4_2013_Natjecateljski_pravilnik.pdf
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ad 6. 

U nekoliko slučajeva ove godine reprezentativci se nisu pojavili na Državnom prvenstvu. 

Predlažem odluku kojom su reprezentativci obavezni prisustvovati Državnom prvenstvu u 

disciplini u kojoj predstavljaju Republiku Hrvatsku na međunarodnim natjecanjima, u 

organizaciji i na trošak Hrvatskog streličarskog saveza. Ispričani mogu biti jedino u slučaju 

bolesti, povrede ili obiteljskih razloga. Neopravdani izostanak i nastup na drugom natjecanju u 

vrijeme Državnog prvenstva povlači isključenje iz redova reprezentacije i Stegovni postupak. 

UO usvaja odluku da su reprezentativci obavezni nastupiti na Državnom prvenstvu u disciplini 

u kojoj predstavljaju Republiku Hrvatsku na međunarodnim natjecanjima u organizaciji i na 

trošak Hrvatskog streličarskog saveza. Ispričani mogu biti jedino u slučaju bolesti, povrede ili 

obiteljskih razloga.  

Neopravdani izostanak i nastup na drugom natjecanju u vrijeme Državnog prvenstva povlači 

isključenje iz redova reprezentacije i Stegovni postupak o čemu UO donosi odluku u 

pojedinačnom slučaju sa 7 glasova za (2 glasa g. Orlić i g. Šincek u mirovanju). 

 

ad 7. 

Krajnje je vrijeme da se odrede reprezentativne norme za dvoranska natjecanja. U privitku je 

prijedlog normi i molim da se pripremite za argumentiranu raspravu i usvajanje nakon 

rasprave. Norme su otprilike za šesnaesto mjesto i reprezentativac mora ostvariti makar jedan 

rezultat, a više rezultata donosi prednost u odabiru za reprezentaciju. 

UO donosi odluku da se usvajaju norme za reprezentaciju 

 

sa 7 glasova za (2 glasa g. Orlić,  g. Šincek u mirovanju). 
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ad 8. 

U privitku se nalazi popis meta koje se nalaze u Poreču. Predlažem donošenje odluke o 

njihovoj prodaji, cijenama i uvjetima prodaje. Isto tako predlažem ponovno oglašavanje 

prodaje 3D meta koje su uskladištene u Sunji i za koje nije bilo interesa po prvom oglašavanju. 

 Imenovana je tročlana komisija za prodaju meta u sastavu: g. Orlić Igor, g. Brnad Robert i 

g. Kovačević Damir. 

Cijene meta za prodaju klubovima Saveza (sa stalkom gratis za mete sa insertom), 

fcco Poreč: 

Komisija za prodaju meta predložit će UO raspodjelu ovisno o interesu i ponudama klubova.  
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ad 9. 

Predlažem raspravu o ukidanju limita kotizacija za sudjelovanje na turnirima, bez obzira na 

klasifikaciju turnira, ponudu obroka i sl. Razmišljanja sam da to može pospješiti raznolikost, 

stvoriti mogućnost stvaranja fonda za nagrade i sl. Rado bih čuo i mišljenje ostalih članova UO. 

Nakon rasprave dlučeno je da se ne mijenja limit za kotizaciju u 2014. sa 6 glasova za i 1 glas 

protiv (2 glasa g. Orlić i g. Šincek u mirovanju). 

 

Sjednica je završena u 21:30.     Zagreb, 28.11. 2013. 

 

Zapisničar:   Predsjednik  saveza: 

Krešimir Čadež   Darko Uidl 

 


